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Z A P I S N I K 
s 21. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
31.03.2014. godine s početkom u 13,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Katarina Mihelčić, zamjenica 
gradonačelnika Grada Delnica; Nikola Muvrin, direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o.; Tomislav 
Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; 
Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica; Dario Medvedec, direktor TD Goranski 
sportski centar d.o.o. Delnice; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; Zvezdana 
Jerković, ravnateljica DV „Hlojkica“; Indira Rački Joskić, ravnateljica „Narodne knjižnice i 
čitaonice Delnice“; Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za proračun i financije. 
 
Odsutni: Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 
 
 
TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. - NIKOLA MUVRIN 
 

- krenulo se s čišćenjem prema „Ljubavnoj stazi“. 
- na groblju se često događaju devastacije: prošli tjedan uništene su slavine u sanitarnom 

čvoru mrtvačnice te su ukradene biljke koje smo posadili. Ne možemo uvesti dežurstvo 
jer nemamo dovoljno ljudi. Ne znam kako ćemo riješiti taj problem. Ivica Knežević – ako 
još niste, trebate hitno podnijeti kaznenu prijavu protiv nepoznatog počinitelja. Katarina 
Mihelčić – razmislite o uvođenju video-nadzora. 

- dobili smo zamolbu od MO Brod na Kupi – u subotu se u Brodu na Kupi održava eko-
akcija čišćenja zajedno sa Slovencima pa ćemo mi sa svojim strojem pomoći očistiti 
rizlu. 

- Ivica Knežević – s obzirom na to da dolazi ljepše vrijeme roditelji će s djecom sve više 
biti vani, naročito u subotu i nedjelju, igralište u parku treba biti očišćeno od stakla i 
ostalog smeća najkasnije do 9,00 sati. Nikola Muvrin – subotom i nedjeljom ujutro uvesti 
ćemo dežurstvo. 

 



TOMISLAV MRLE 
 

- odrađuju se uobičajeni tekući poslovi. 
- kolegica Sanda Bubanj radi na poslovima vezanima za poslovne zone. Čekaju se 

određeni dokumenti za realizaciju. U pripremi su postupci za povrat imovine. 
- kolegica Martina Petranović odrađuje aktivnosti vezane uz Savjet mladih te Vijeće za 

prevenciju kriminaliteta. 
- u četvrtak će se u 8,00 sati održati prvi radni sastanak vezano za socijalnu skrb kako 

bismo se dogovorili za daljnje aktivnosti i pripremu za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća. 
 
 
DARIO MEDVEDEC 
 

- stalni postav u muzeju „Lovstva, šumarstva i ribolova“ u Brodu na Kupi ponovo je  
otvoren za cjelodnevne posjetioce u uredovnom radnom vremenu. 

- dokumentacija za hotel „Sport“ je pripremljena za preuzimanje. 
- zahvalio bih se na pozivu za sastanak udruga i sportskih klubova. 
- održana je Županijska skupština GSC-a. Prezentacija koju sam trebao imati odgođena je 

za sljedeći četvrtak. Kroz tu prezentaciju nastojat ću istaknuti sve prednosti Gorskog 
kotara i zajedničke ponude u sportskom, rekreativnom i turističkom smislu. 

 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
 

- nastavljamo s redovitim praktičnim vježbama i teorijskom nastavom. 
- uz to izvršavamo pripreme za požarnu sezonu te opremu u vozilima prilagođavamo tome. 
- uskoro ćemo krenuti s pripremama za obilježavanje dana Sv. Florijana. 
- vraćeni su agregati u HEP i Zagreb. Još su ostala tri agregata iz Državne uprave za zaštitu 

i spašavanje. Kontaktirat ćemo Državnu upravu za zaštitu i spašavanje te dogovoriti 
vraćanje. 

 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
 

- ovaj tjedan imat ćemo dogovor vezan za pripremu Dječje olimpijade koja će biti 
početkom 5.mjeseca. 

- također su u tijeku pripreme za upis djece u vrtić. 
- u srijedu se obilježava Međunarodni dan dječje knjige tako da ćemo s djecom otići u 

posjet Narodnoj knjižnici i čitaonici Delnice. 
- u četvrtak ćemo imati Aktiv odgajatelja vezano uz uskršnja događanja i Dan planeta 

zemlje. 
 
 
 
 
 



IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
 

- ovaj tjedan planiramo nastavak sjednice Turističkog vijeća. 
- ostale aktivnosti: stalno praćenje javnih poziva; razmatranje i daljnje planiranje 

kandidatura; koordiniranje i suradnja vezano za predstojeća događanja; kontinuirane 
aktivnosti vezane za završetak edicije kataloga atrakcija i smještaja na razini Gorskog 
kotara; planiranje Turističke skupštine; također ovaj mjesec nam je rok za mjesečnu 
obradu statistike za mjesec ožujak prema Državnom zavodu za statistiku i TZ primorsko-
goranskoj. 

- Ivica Knežević – da li se razmišlja marketinški ponuditi ovo što se događa oko uskršnjeg 
jajeta i svega vezanog uz Uskrs? Irena Vučenik Šostik – pokušavamo dogovoriti ulazak u 
kalendar koji se distribuira na području Zagrebačke županije. Do kraja tjedna ću imati 
povratnu informaciju. 

- Ivica Knežević – da li je nešto konkretno odrađeno vezano za jeftini marketing (Austrija, 
Italija). Irena Vučenik Šostik – zemlje dalje nisu odrađene. One dvije koje ste dobili 
(Slovenija i Italija) smo predali, a Austriju ja još obrađujem; planiram ju završiti i predati 
do sredine ovog mjeseca. Ivica Knežević inzistira da se na tome radi intenzivno i 
prioritetno. 

 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
 

- što se komunalnog odjela tiče većina poslova obavlja se na terenu. Otvorena su gradilišta 
te održavanje javnih površina (kontrola izvođenja radova i kontrola dnevnika i 
građevinskih knjiga). 

- otvoreni su radovi na mrtvačnici u Kuželju. 
- koordiniraju se radovi s TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. i održavanje zelenih površina. 
- što se tiče rada u kancelariji izrađujemo puno rješenja za naknadu za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada. 
- također odrađujemo prijave na natječaje: prijava na natječaj za K2 poslovnu zonu za 

cestu. Troškovnik je napravljen. 
- u tijeku je postupak otvaranja ponuda za rekonstrukciju javne rasvjete u Supilovoj ulici. 

Održan je sastanak sa šefom gradilišta radi upoznavanja s početkom i tijekom radova. 
- Ivica Knežević – molio bih da mi se do petka dostave kriteriji i uvjeti prema kojima 

poslovno-pravne osobe djelomično ili u cijelosti možemo osloboditi plaćanja 
komunalnog doprinosa. 

 
 
Narodna knjižnica i čitaonica Delnice - INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- ovaj tjedan u knjižnici će se održati sastanci dva povjerenstva. 
- što se tiče međuknjižnične posudbe, surađujemo sa Sveučilišnom knjižnicom iz Rijeke 

temeljem dva zahtjeva naših korisnika srednjoškolaca kojima je potrebna stručna 
literatura za pisanje maturalne radnje. 

- u srijedu ćemo imati kreativnu radionicu s djecom iz DV „Hlojkica“ povodom 
Međunarodnog dana dječje knjige. 



 
ĐULIO JUSUFI 
 

- ovaj tjedan završavamo fiskalnu odgovornost i godišnje izvješće o nepravilnostima. 
- kreću pripreme za kvartalni financijski izvještaj. 
- radi se godišnji izvještaj o javnoj nabavi te kvartalni izvještaj o kreditu prema 

Ministarstvu financija.  
 
 
 
 
Sjednica je završila u 8,30. 
 
 
 
Napisala:       Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 


